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Beste mede-eigenaars, de Algemene Vergadering van 4 april 2015 

is niet kunnen doorgaan;  niet omdat er te weinig eigenaars 

aanwezig waren maar omdat de geldigheid van de vergadering  in 

twijfel getrokken werd.  

  
  

Er werden  verschillende redenen aangehaald waarom de vergadering niet zou geldig zijn : 

- Het laattijdig versturen van de informatie 

- Verschillende eigenaars zeggen helemaal geen oproepingsbrief te hebben ontvangen. 

- Gicor nv heeft een agendapunt aangevraagd binnen de wettelijke termen van 3 weken voor 

de vergadering maar net te laat om toe te voegen aan  de oproepingsbrief die volgens een 

beslissing van de AV 4 weken op voorhand moet worden verstuurd... 

- De Syndic heeft dit toch aan de agenda toegevoegd  en dit wordt afgeketst op de AV. 

Omwille van al deze redenen zal er een nieuwe vergadering worden vastgelegd. Om alle 

misverstanden te vermijden, zal iedereen deze nieuwe oproepingbrief per aangetekend 

schrijven ontvangen. 



Deze informatie is vooral bedoeld  voor de eigenaars die niet aanwezig waren op zaterdag 4 

april. 

   

Alle  opmerkingen en reacties zijn welkom per e-mail op grandhotelbellevue@telenet.be   

Tot ziens in Westende !   

Kathleen Bergez   

 

Dit is maar een voorlopig overzicht en zeker niet compleet.     

Wij zijn niet verantwoordelijk voor eventuele  fouten die kunnen voorkomen in deze tekst. 

Een speciaal dankwoordje aan Katrien Van Schoor, ; zonder haar steun zou ik deze brief niet 

kunnen realiseren.  

 


